
 

 

Beantwoording vragen voorafgaand aan de raadscommissie 

 

Nummer DOC-19-195348 

Zaaknummer Z-18-046220 

Naam commissielid S. Zeilemaker 

Fractie PWF 

Onderwerp Commissievragen PWF raadscie. 28/10 2e Sporthal Wognum 

Datum waarop de vraag is gesteld 21 oktober 2019 

Beantwoording uiterlijk woensdag 15:00 uur, voorafgaand aan de raadscommissie. 

Portefeuillehouder  

Afdeling  

 

 

1.  Is het mogelijk dat een semi-permanente hal langer dan 10 jaar wordt gebruikt? 

antwoord  Standaard wordt voor dergelijke accommodaties uitgegaan van een gebruiksduur van 10 

jaar. Dit is ook wat één van de fabrikanten van dergelijke hallen adviseert. Technisch 

gezien is het mogelijk de hal langer in bedrijf te houden. Dit zal echter voor een 

beperkte periode zijn. 

2. Zo ja, wat is daarvoor nodig? 

Antwoord Het moet passen binnen de eisen van de te verlenen omgevingsvergunning. Daarnaast 

dient te zijner tijd te worden beoordeeld hoe de technische staat van de hal is en wat 

dit betekent voor een verlenging van de levensduur. 

3. Indien gekozen wordt voor een hal op de Spartanenlokatie, is dan een 

bestemmingsplanwijziging nodig? 

Antwoord Dat klopt. Om een hal op locatie Spartanen te kunnen realiseren dient voor zowel de hal 

als (een deel van) de parkeervoorziening het bestemmingsplan te worden gewijzigd. 

4. Indien nee, welke procedure moet dan wel gevoerd worden? 

Antwoord N.v.t. 

5. Worden omwonenden hierbij betrokken? 

Antwoord Bij bestemmingsplanwijzigingen hebben omwonenden de mogelijkheid om hun 

zienswijze kenbaar te maken en bezwaar aan te tekenen. De procedure hiervoor ligt 

vast en geldt ook voor deze situatie. 



 

 

 

 


